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ضرغامی: اگر تحریک می شوید 
نگاه نکنید

وزیر میراث فرهنگی و گردشــگری گفته اســت؛ فضا را باز کنیم، مردم 
را درک کنیم و به مردم ســخت گیری نکنیــم. ضرغامی همچنین توضیح 
داده اســت: برخی برای دیدن یک کنسرت به یک کشور همسایه می روند 
که تعداد آنها زیاد است. اگر در داخل کشور با ضوابطی که داریم کنسرت 
خوبی برگزار شود، خیلی از آنها نمی روند به کشور همسایه تا در آنجا پول 
خرج کنند. او ادامه داده است: چند وقت پیش در نمایشگاه دستاوردهای 
بانوان شــرکت کردم. تعدادی از خانم ها در این مراسم به صورت آیینی و 
همخوانی محتوای بسیار خوبی را در وصف پیامبر (ص) و امام علی (ع) 

اجرا کردند و هیچ مشکل شرعی هم نداشت.
به گفته ضرغامی «دیگر نمی شــود آن قدر سختگیری کرد و من به آن 
آقایی که اشــکال می گیرد و رفتارها و برخوردهای تند می کند می گویم که 

اگر تحریک می شود، نگاه نکند».

وزیر اطلاعات خبر داد
دستگیری ۱۲ تیم تروریستی متصل به 

رژیم صهیونیستی توسط سربازان گمنام
وزیر اطلاعات با بیان اینکه بیش از ۱۲ تیم تروریستی توسط سربازان 
گمنام در مدت کوتاهی دســتگیر شــده اند، گفت: ریشه این تیم ها که 
قصد خراب کاری در داخل کشور را داشتند به رژیم صهیونیستی متصل 
بوده است. به گزارش اداره  کل اطلاعات استان زنجان، حجت الاسلام  
سیداســماعیل خطیب شــامگاه روز چهارم بهمن در جلسه شورای 
تأمین استان زنجان به فتنه های اخیر در کشور اشاره کرد و افزود: وجود 
علما و مردم انقلابی و حســینی در استان زنجان موجب شده است تا 

این استان همواره در عبور از فتنه ها، همدلی را به رخ بکشد.
وی به تحریم دشــمنان علیه ایران اسلامی نیز اشاره کرد و گفت: 
دشــمنان می دانند این تحریم ها نه تنها موجب ضعف ما نشده بلکه 
همواره موجــب تقویت روحیه خودباوری مردم شــده اســت. وزیر 
اطلاعات با بیــان اینکه دشــمن در مقابل وحدت و انســجام مردم، 
مســئولان، فرهیختگان و نخبگان دچار اســتیصال شده است، اظهار 
کرد: دست دشمنان با هر توطئه ای برای مردم رو شده است. خطیب، 
خطاب به دشــمنان که قصد نزدیکی به کشورهای همسایه را دارند، 
گفت: کشــور ما در موضوع امنیت و منافع ملی با جدیت با دشمنان 
برخــورد خواهد کــرد. وزیر اطلاعات بــا بیان اینکه بیــش از ۱۲ تیم 
تروریســتی توسط ســربازان گمنام در مدت کوتاهی دستگیر شده اند، 
گفت: ریشــه این تیم ها که قصد خراب کاری در داخل کشور را داشتند 

به رژیم صهیونیستی متصل بوده است.
حجت الاســلام خطیب با بیان اینکه این تیم های تروریستی قصد 
داشــتند با عملیات های مختلف انتقام شکســت خــود از فتنه ها را 
بگیرند، گفت: هوشــیاری دســتگاه های اطلاعاتی همه این فتنه ها را 

خنثی کرد.

 اما با وجود تمام این مزیت ها نتوانستیم حتی در قسمت ترانزیت به دستاوردی جدی 
برسیم. به خصوص آنکه شش عضو سازمان اکو در خشکی کامل محصور هستند و نیاز 
شدیدی به ظرفیت ترانزیتی ایران دارند؛ اما ما نتوانستیم از این مزیت هم استفاده کنیم. 
برای مثال در زمان مرحوم هاشمی رفسنجانی خط آهن شمال به جنوب را افتتاح کردیم. 
در کنارش خط آهن دوم از مســیر قزاقستان به ترکمنســتان از خاک ایران وصل شد؛ اما 
متأسفانه ســهم ترانزیت ما از این دو خط مواصلاتی و ترانزیتی بسیار ناچیز است. البته 
نباید این انتقادات را فقط متوجه دولت رئیسی کرد. اکنون نزدیک به ۳۱ سال از فروپاشی 
اتحاد جماهیر شوروی می گذرد و این بیست وششمین اجلاس وزرای امور خارجه سازمان 
اکو است؛ اما در این مدت اگر نگوییم کارنامه اعضای سازمان اکو مردود است، واقعا جای 
دفاع هم ندارد. اکنون کار به جایی رسیده است که کشورهایی مانند جمهوری آذربایجان 
و ترکیه سعی می کنند خطوط مواصلاتی دریای خزر را از خاک خود به دریای سیاه و اروپا 
وصل کنند و عملا ایران را دور می زنند. حتی کشور چین هم به عنوان متحد ایران و شریک 
اول تجاری و اقتصادی ما بیشترین استفاده خود را از مسیر مواصلاتی و ترانزیتی ترکیه و 
جمهوری آذربایجان دارد و می خواهد از ظرفیت این دو کشور برای رسیدن به دریای سیاه 

و اروپا استفاده کند تا از خاک ایران.
 اگر بخواهیم تحلیل و این آسیب شناسی را عمیق تر کنیم، به نظر می رسد در داخل   .

ما با یک نگاه بسته سیاسی و دیپلماتیک مواجه هستیم که برخی اصول را تغییرناپذیر 
می دانند و به همین دلیل این انتظار را دارند که پیمان ها، سازمان ها و توافق نامه های 
چندجانبه، عضویت ایران را با یک نگاه متفاوت ببینند. به این معنا که ایران را بدون 
در نظر گرفتن قوانین و مقررات برای پذیرش اعضا ببینند و استثنائاتی را برای تهران 
قائل شــوند. حتی در یک گام رو به جلو، تهران این انتظار را دارد که برخی از قوانین 
پیمان ها و سازمان ها مانند پیمان شانگهای براساس منافع ایران تغییر کند؛ کما اینکه 
درباره لوایح FATF هم چنین چالشــی وجود دارد. البته پیش تر شما در گفت وگو با 
روزنامه «شرق» از وجود برخی قوانین و مفاد حقوقی پیمان شانگهای گفتید که ایران 
باید برای پذیرش رسمی و عضو دائمی شدن در این پیمان آنها را بپذیرد؛ قوانینی که 
تا حد بســیار زیادی شبیه به لوایح FATF است و همین مقاومت داخلی در پذیرش 
برخی قوانین و مقررات پیمان شــانگهای، روند حقوقی عضویــت ایران را زمان بر، 
فرسایشی و تأخیری کرد. حال به واقع از نگاه شما این نگاه بسته در استفاده درست 
از ظرفیت پیمان ها و سازمانی های منطقه ای و جهانی تا چه اندازه می تواند چالش زا 

باشد؟
قطعا این مقاومت داخلی بسیار آسیب زاســت؛ آن هم در شرایطی که اکنون رقابت 
در کشــور های جهانی برای تحقق منافع ملی و رسیدن به سود بیشتر چندین برابر شده 
است. پس دنیا منتظر ایران نمی ماند که بخواهد در داخل چه تصمیمی بگیرد. اگر ایران 
به هر دلیلی تأخیر کند، به راحتی و در کمترین زمان ممکن، چه کشورهای همسایه و چه 
کشــورهای فرامنطقه ای که حتی ادعای دوســتی و اتحاد با ایران را دارند، فرصت های 
مــا را یکی پس از دیگری به راحتی می رباینــد؛ کمااینکه می بینیم اکنون از قطر و عراق 
گرفته تا پاکســتان، جمهوری آذربایجان، ترکیه، روســیه، چین و... به راحتی ظرفیت های 
ما را اشــغال می کنند. اگر تا پیش از این در عرصه تجارت و اقتصاد بین الملل تنها چند 
کشــور محدود به دنبال سوءاستفاده و اصطلاحا «ماهیگیری اقتصادی و تجاری» بودند، 
اکنون همه کشــورها این نگاه را دارند و ســعی می کنند از مناسبات بین المللی بهترین 
و بیشــترین ســود را ببرند. پس کسی منتظر ناز و کرشــمه ایران نمی ماند. ببینید همین 
کشــور عربســتان اکنون دیگر نگاه به ظرفیت انرژی و نفتی خود ندارد؛ بلکه سعی دارد 
از ظرفیت های اقتصاد غیرنفتی بهترین مانور تجاری را در منطقه و جهان داشــته باشد. 
به همین دلیل با همه کشــورهای منطقه ای و فرامنطقه ای وارد تعامل می شــود و همه 

فرصت ها را هم به نفع خود مصادره می کند. در این شرایط شما نگاه کنید که در داخل 
به واســطه چند قانون ما چه فرصت های طلایی را از دست داده ایم و از دست خواهیم 
داد. در این میــان ما یک فرصت کلیــدی یعنی برجام را هم از دســت دادیم. اگر برجام 
امروز وجود داشــت، به راحتی می توانستیم از ظرفیت های منطقه ای و فرامنطقه ای در 
حوزه اقتصادی و تجاری اســتفاده کنیم. اکنون به دلیل انســداد در مذاکرات هسته ای و 
احیانشدن برجام و نیز فشارهایی که بر ایران وجود دارد، ما در شرایط سختی قرار داریم 
تا جایی که اروپا و آمریکا دیگر می گویند احیای برجام در اولویت سیاســت خارجی آنها 
قرار ندارد. به همین دلیل کمتر کشــوری ریسک و خطر تعامل اقتصادی و تجاری با ایران 
را می پذیرد. در چنین شــرایطی بدیهی اســت که دیگر کشورها جای ما را به راحتی و در 
کمترین زمان پر کنند. شــما به ســفر رئیس جمهور چین به عربستان سعودی و مواضع 
ضد ایرانی «شی» نگاه کنید. همین یک نکته نشان می دهد که کشورها، حتی کشورهای 
به اصطلاح دوست ایران واقعا به دنبال منافع خود هستند. علت اصلی این چالش هم 
به همان نکته ای بازمی گردد که قبلا مورد تأکید قرار دادم. واقعا اگر اراده سیاسی جدی 
در داخل شــکل بگیرد و این اختلافات حزبی درباره احیای برجام، مذاکرات هسته ای و... 
کنار گذاشته شود و نگاه های سطحی برخی افراد و جریان های سیاسی ملاک تصمیم قرار 
نگیرد، می توانیم از دل عضویت در سازمان ها، پیمان ها و نهادهای بین المللی به تحقق 

منافع ملی کمک کنیم.
با این حال مشــکل جدی تر از این آسیب شناسی شماســت؛ چون اکنون شاهد   .

اوج گیری روند خروج سرمایه های داخلی از کشور هستیم.
مســئله اینجاســت که وقتی اقتصاد در بحران به ســر می برد، طبیعتا امنیت برای 
ســرمایه گذار و فعال اقتصادی از بین می رود؛ دیگر فرقــی نمی کند که در این وضعیت 
ما طرف حســاب مان ســرمایه گذار داخلی است یا خارجی. ســرمایه گذار اولویت خود 
را امنیت ســرمایه خود می داند. در این شــرایط اگر شــما به شاخص نرخ دلار در همین 
چند روز گذشــته نگاه کنید، مشخص است که ســرمایه گذار نمی تواند به صورت ریالی 
در ایران ســرمایه گذاری کند؛ چون در این صورت سرمایه های آنها از دست می رود. پس 
وقتی سرمایه گذار خارجی وجود ندارد و سرمایه های داخلی هم در روندی عکس اغلب 
از کشــور خارج می شوند، طبیعتا شاهد این وضعیت هستیم. متأسفانه مشکل عمیق تر 
اینجاست که سرمایه هایی هم که از کشور خارج می شوند، به تولید و بازگشت درآمد به 
ایران کمک نمی کند؛ بلکه در خارج برای خرید آپارتمان، ویلا و مســکن صرف می شود؛ 
یعنی دیگر این ســرمایه به هیچ عنوان به کشور بازنمی گردد و درآمدی را هم برای کشور 

به دنبال ندارد.
برای سؤال پایانی پیرو تأکید چندباره شما بر نبود اراده سیاسی لازم در استفاده از   .

ظرفیت پیمان ها و ســازمان های دوجانبه و چندجانبه منطقه ای و فرامنطقه ای، آیا 
این گزاره شما تنها محدود به دولت هاســت یا این آسیب شناسی را باید فرادولتی 

دید؟
به هر حال در هر کشــور ســاختار و سازوکار مشــخصی برای تصمیم گیری در حوزه 
سیاســی، اقتصادی و دیپلماتیک و... تعریف شده اســت و مراکز قدرت در هر ساختاری 
برای هر کشــوری متفاوت اســت. باوجود این چه بخواهیم و چه نخواهیم، به هر حال 
دولت ها هم بخشــی از ساختار سیاسی و نهاد تصمیم گیری در نظام جمهوری اسلامی 
ایران هستند؛ بنابراین اگر دولت ها اراده و جدیت لازم را داشته باشند، می توانند این کار را 
بکنند. کافی است به اعتراف مرحوم عسگراولادی نگاه کنیم که کاملا مشخص است آن 
مرحوم به کدام جریان سیاسی تمایل داشتند؛ اما همین فرد رسما اعتراف کرد که بهترین 
دوره ســرمایه گذاری خارجی به دوره اصلاحات و دولت سیدمحمد خاتمی بازمی گردد. 

پس دولت ها می توانند اثرگذار باشند، به شرطی که عزم لازم در آنها شکل بگیرد.

چرا ایران نمی تواند از عضویت 
در پیمان های بین المللی به دستاورد جدی برسد؟

ادامه از صفحه 2

معصومــه معظمــی: روز جمعه کنگــره ای تحت عنــوان «زنان 
تأثیرگــذار» به دعوت جمیله علم الهدی، همســر رئیس جمهور  و 
انسیه خزعلی، معاونت زنان و خانواده رئیس جمهوری برگزار شد. 
کنگره ای حاشیه ســاز که با واکنش منفی بخشی از افکار عمومی 
در فضای مجازی و واقعی مواجه شــد و ســؤالات و شــبهه های 
فراوانــی ایجاد کرد. از هزینه بالای برگزاری و جوایز میلیاردی برای 
برندگان پایان کنگره گرفته تا ســؤالاتی درباره فهرست میهمانان، 
دلیــل دعوت این افراد در همایش، نــوع تأثیرگذاری آنها، خروجی 
همایش و ده ها ســؤال دیگر که نه معاونت زنان ریاست جمهوری 
تاکنون پاسخی برای آن داده است و نه توضیحی برای ارائه جایزه 
به ســوده غفوری فرد، دختر حســن غفوری فرد که به دلیل میزان 
بــالای مقاله علمی به او جایزه یک میلیــارد تومانی تعلق گرفته، 
توضیحاتی بیان کرده اســت. موضوعی که کاربران فضای مجازی 
اصل آن را زیر ســؤال برده و ارائه ۱۳۵ مقاله علمی در یک ســال 
را غیرممکن دانسته اند. روز گذشته بالاخره انسیه خزعلی، معاون 
رئیس جمهــوری در امــور زنــان و خانواده، در صفحه شــخصی 
خود در توییتر در پاســخ به منتقدانی که گفته اند میهمانان کنگره 
بین المللــی زنان تأثیرگذار چنــد هفته به خرج ایــن معاونت در 
ایران به گشــت و گذار پرداخته اند، نوشــته است: «میهمانان کنگره 
بین المللی زنان تأثیرگذار را بدرقه کردیم. اکثر آنان یک تا ســه روز 
و تعداد کمی بیش از ســه روز در ایــران ماندند و با وجود کوتاهی 
زمان، همگی تحــت تأثیر بازدید از پیشــرفت ها و دســتاوردهای 
بانوان توانمند ایرانی بودند». البته همان طور که گفته شــده است، 
کنگره زنان تأثیرگذار پاسخی به «حذف ایران از کمیسیون مقام زن 
سازمان ملل متحد» بوده است. واکنشی بین المللی به اعتراضات 
که در ماه های اخیر در کشــور به وقوع پیوست. اما بد سلیقگی در 
نوع برگزاری این همایش پرهزینه در شــرایط بد اقتصادی کنونی و 
بی توجهی به حساســیت افکار عمومی و عدم پاسخ گویی به ده ها 
شبهه و ســؤال و ابهام درباره میزان هزینه کرد، فهرست میهمانان 
و نــوع اثرگذاری میهمانان مدعو و... نه تنها دولت ســیزدهم را به 
هــدف مدنظر نرســاند، بلکه زمینــه چالش جدیــدی را برای آن 
فراهم آورد؛ به نحوی که مجلســی ها خواستار شفاف سازی و ارائه 
گــزارش درباره این کنگــره و هزینه کرد و خروجی و دســتاورد آن 
شــدند. اگرچه در دعوت نامه اولیه رســانه ها بــرای حضور در این 
کنگره، وعده حضور بانوی اول کشــورها، وزرا، نمایندگان مجلس، 
دانشــمندان و کارآفرینان از ۵۸ کشور جهان داده شده بود و انتظار 
می رفت همسران نزدیک ترین دوستان یعنی روسیه، چین و سوریه 
یا دســت کم تعدادی از وزرا یا نمایندگان مجلس این کشــور ها در 
نشســتی که در رأس آن همســر رئیس جمهور کشورمان قرار دارد 

حضور یابند، اما ظاهرا دســتگاه دیپلماسی در این باره موفق نبوده و 
چند روزی است که کیفیت مدعوین کنگره از سوی افکار عمومی و 

در فضای مجازی بحث برانگیز شده است.
سازمان برنامه و بودجه درباره کنگره زنان به مجلس گزارش دهد
در خصوص کنگره برگزار شده با برخی نمایندگان موافق و مخالف 
به گفت وگو نشســتیم و برخی از نمایندگان در گفت وگو با «شرق» 
خواستار ارائه گزارش و شفاف سازی دولت درباره این کنگره پرهزینه 
بحث برانگیز شــدند. صدیف بدری، عضو مجمع نمایندگان استان 
اردبیل در مجلس، در انتقاد به برگزاری چنین کنگره پرهزینه ای به 
«شرق» گفت: «این همایش کاملا جای شبهه و بحث دارد. مسئولان 
کشــور ما دقیقه نودی هســتند. موضــوع جایگاه زنان و بررســی 
چالش های حوزه زنان در کشــور ما وجــود دارد، مربوط به دیروز و 
امروز نیســت؛ یعنی باید از شــروع دولت معاونت زنان و خانواده 
ریاســت جمهوری برای آن موضوع فعالانه برنامه ریزی می کرد؛ نه 
اینکــه بعد از اقدام نابجای مجامــع بین المللی در خصوص حذف 
ایران از کمیسیون زنان، حالا پدافندی و دفاعی عمل کنند». نماینده 
اردبیل، ســرعین، نیر و نمین در مجلــس در ادامه انتقادهای خود 
افزود: «طبیعی اســت برنامه ای که یک شبه برای آن تصمیم گیری 
شده باشــد، بهتر از این درنمی آید. این کنگره علاوه بر ایرادات زیاد، 
هزینه بربودنش هم بحث برانگیز شده است. نوع برنامه هایشان جای 
بحــث زیادی دارد و بیانیه آخر کنگره و تصمیم برای معرفی بانوی 
اول هم جای بحث و انتقاد و شبهه زیادی دارد. این کارها در شأن و 
جایگاه زنان ایرانی نیست».بدری ادامه داد: «رئیس جمهور خودش 
آمار داد که چه تعداد فرهیخته و دانشــجوی زن داریم و این سؤال 

از او مطرح است که چرا خودش یک وزیر زن در کابینه اش انتخاب 
نکرده است تا عملا نشان دهد برای جایگاه زنان ارزش قائل است؟ 
کدام اســتانداری معاون اجرائــی زن دارد؟ پس دولت باید عملی 
به جایگاه زنان ارزش قائل شــود نه زبانــی».او اضافه کرد: «دولت 
دوازدهــم حداقل بخش نامــه کرده بود که برای معاون اســتاندار 
و معاون بخشــدار زنان را در اولویت قــرار دهند. آن دولت کارهای 
این چنینی دســت و پا شکســته انجام داد، اما این دولت دراین باره 
فقط شعار می دهد». بدری در پاسخ به اینکه گفته می شود برگزاری 
کنگره زنان تأثیرگذار بیش از ۲۱ میلیارد تومان هزینه داشــته است، 
در حالی که بودجه ســالانه معاونت امور زنــان معاول ۳۷ میلیارد 
تومان است، این نوع هزینه کرد را چطور ارزیابی می کنید؟ گفت: «این 
اتفاق به هیچ عنوان برای جامعه قابل قبول نیست. گاهی تحقیقاتی 
لازم است، اما این کار را در شأن بانوان نمی دانم و موافق آن نیستم. 
برگــزاری این کنگره را از رســانه ها خواندیم و قبــل از آن در جریان 
برگزاری چنین همایشی نبودیم. دولت بودجه هایی در اختیار دارد و 
برای هر کاری نیاز نیست با مجلس هماهنگی هایی انجام دهد؛ اما 
درباره هزینه کردها و فهرست میهمانان و دلیل تأثیرگذار دانستن این 
زنان باید برای مجلس و مردم شفاف سازی کند». او همچنین گفت: 
«نحوه هزینه کردها را می تــوان از طریق تحقیق و تفحص پیگیری 
کرد. سؤال از رئیس جمهور پروسه طولانی دارد، اما سازمان برنامه و 

بودجه باید در این باره گزارشی به مجلس ارائه دهد».
 با اصل همایش موافقــم؛ اما دولت بایــد درخصوص ابهامات 

کنگره شفاف سازی کند
اگرچه جــلال رشــیدی کوچی، نماینده مردم مرودشــت در 

مجلس، برگزاری چنین کنگره ها و همایش هایی را برای مقابله با 
تبلیغات منفی علیه جمهوری اسلامی از سوی دشمنان ضروری 
دانســت؛ در عین حال بر شــفافیت درباره برگزاری این همایش ها 
تأکید کرد. رشــیدی کوچی در این باره به «شرق» توضیح داد: «در 
اصل موافق برگزاری همایش های بزرگ هستم؛ چرا که معتقدم با 
برگزاری این همایش ها با جو رسانه ای که علیه ما ایجاد کرده اند، 
برخورد می کنیم. همین کشــورهای کوچک از ما ســؤال می کنند 
که آیا کشور شما دنبال این است که بهترین فوتبالیست تان (علی 
کریمی) را به خاطر انتقاداتی که کرده است، اعدام کند؟ این نشان 
می دهد قدرت رسانه دشمن ما تا کجا پیش رفته است. پس باید 
فرهنگ کشــور را به سایر کشورها که اطلاعاتی از ما ندارند، نشان 
دهیــم». او افزود: «باید این همایش ها برگزار شــود؛ اما با نگاه به 
وضعیت اقتصادی و متناســب با شرایط». ســخنگوی فراکسیون 
شــفافیت مجلس با بیان اینکه «متولی این همایش دولت بوده 
اســت و باید در این باره شفاف ســازی کند» اظهار کرد: «لیســت 
میهمانان و میــزان هزینه کرد و دلیل دعــوت آنها به همایش و 
چگونگی تأثیرگذاری این افراد باید شــفاف بیان شود. این چیزی 
نیســت که بخواهنــد آن را مخفی کنند؛ ولو اینکه شــاید از نظر 
مخالفان دولت این شفاف سازی با اهمیت و از نظر موافقان دولت 
موضوعی بی اهمیت باشد؛ اما برای عموم جامعه شفافیت راه گشا 
اســت». او ادامــه داد: «اگر این اتفاق نیفتد، برخی با رســانه های 
خودشان به نحوی موضوع را نشــان می دهند که این صرفا یک 
اقدام تشــریفاتی بوده و تأثیرگذار نبــوده و صرفا برای خرج کردن 
بودجه ای اتفاق افتاده است. پس دولت باید هرچه سریع تر درباره 

ابهامات شفاف سازی کند».
برخی سخنان در کنگره «زنان تأثیرگذار» ناراحت کننده بود

محمــود احمدی بیغش، نماینده شــازند در مجلــس، اما نظر 
متفاوتــی از همکاران خــود دارد. او در گفت وگو با «شــرق» اصل 
ایــن کنگره و همایش را زیر ســؤال برد و تأکید کرد: «همایشــی که 
برگزار شــد، برای رضای خدا نبود و بیشــتر کارکرد سیاســی همراه 
بــا سیاســی کاری داشــت». احمدی بیغش با اشــاره به ســخنان 
حســین امیرعبداللهیان درباره «بانوی اول کشور» به نقل از همسر 
رئیس جمهور بیــان کرد: «چون این کنگره بــرای رضای خدا نبود، 
آن مصاحبه نابجا از آن درآمد و رئیس دســتگاه دیپلماسی ما شأن 
خودش را به انــدازه یک کارمند جزء پایین آورد و حرف هایی زد که 
ناراحت کننده ترین رفتار در تاریخ جمهوری اسلامی است. اینکه گفته 
شــد خانم رئیس جمهور الگو است . درحالی که امام خمینی که ما 
امــروز نانش را می خوریم و از او غیرت را یاد می گیریم، الگوی زنان 
را حضــرت زهرا می داند». او ادامه داد: «به اعتقاد من الگوی امروز 
ما کسانی هستند که شیربچه هایی را در این مملکت تربیت کرده اند؛ 
اما اینکه این را انحصاری کنیم، کار درستی نیست». احمدی بیغش با 
انتقاد از برخی اطرافیان رئیس جمهور تأکید کرد: «متأسفانه کسانی 
که برای شــکل دهی این گونه کارهــا اثرگذارند، به دور دولت چنبره 
زده و آن را احاطه کرده اند؛ یعنی دولت تســلطی روی اطرافیانش 
ندارد تا مانع از هزینه سازی و حاشیه تراشی بیهوده این چنینی برای 

انقلاب نشوند».
ادامه در صفحه ۵
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